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To: 5.1.2e | 512e @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Tue 9/15/2020 5:24:35 PM

Subject: RE: reactie vraag minister- retour 209929 verlenging financiéle afspraken Valys i.v.m. coronavirus

Received: Tue 9/15/2020 5:24.36 PM

Prima, bedankt!

Verzonden met BlackBerry Work(www blackberry .com)

Van:EE CEE iosol

Verzonden: 15 sep. 2020 19:21

Aan:pe  — EEE @minvws nl
Onderwerp: RE: reactie vraag minister- retour 209929 verlenging financiéle afspraken Valys i.v.m. coronavirus

Wat mij betreft wel, even wachten of en hoe [JEXEDN nog reageert.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEEBEEN0 inves i>
Datum: dinsdag 15 sep. 2020 6:05 PM

Aan:EEC<EEED inves o>.[ERED -BEEEDIN ins ni>
Onderwerp: RE: reactie vraag minister- retour 209929 verlenging financiéle afspraken Valys i.v.m. coronavirus

Bedankt voor je reactie en het meedenken!

Ik heb je opmerkingen verwerkt in de tekst(voor het gemak heb ik de aanpassingen geel gearceerd). We hebben in

de nota opgenomen dat dat de verwachting is dat er nog langere tijd, wellicht structureel, sprake zal zijn van

vraaguitval.
We weten namelijk niet hoe de wereld na corona eruit zal zien, maar de verwachting is dat de vraag naar Valys, in

jeder geval zolang corona speelt, lager dan voor corona zal zijn. Ik heb dit nu expliciet vermeld.

Is het voldoende zo?

van:[IEEBEETo ins ni
Verzonden: dinsdag 15 september 2020 17:08

Aan:EEF)BEET© invws.n!>; INEEEXEDN)EXEC© minvws.ni>
Onderwerp: RE: reactie vraag minister- retour 209929 verlenging financiéle afspraken Valys i.v.m. coronavirus

+oJEN

Volgens mij een heldere uiteenzetting. Ik zou nog benadrukken dat afspraken in het addendum zijn afgestemd met

Transvision, dat we situatie nauw en in goed overleg met Transvision blijven volgen. En verder misschien nog iets meer

toelichting bij punt dat hiquiditeit niet in geding komt (incl dat de afspraken wt eerdere addenda dan weer van kracht

worden).

Tot slot: we sorteren m.1. nog altijd voor op een tijdelijke verlaging en geen structurele (zoals mail EEEmisschien

suggereert), vandaar een addendum met steeds beperkte looptijd.
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Groet en dank.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: dinsdag 15 sep. 2020 3:10 PM

Aan:IEDR)BEETG winvws ol.[ESECN)<BESEDNN@ invws o>
Onderwerp: reactie vraag minister- retour 209929 verlenging financiéle afspraken Valys i.v.m. coronavirus

Hieronder en voorstel voor beantwoording van de vraag van MVWS

Hebben jullie opmerkingen of aanvullingen? Ik zal na het verwerken van jullie reactie de info naar [EXE sturen.
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croet, EXER

Verzonden: dinsdag 15 september 2020 13:36

pons;IE mines.ot IESE
@minvws.nl>

@minvws.nl>;[IEEEHEXEN@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: retour 209929 verlenging financiéle afspraken Valys i.v.m. coronavirus

Hoi,

Denk nog breder: lijkt me goed om (nog een keer) kort toe te lichten waarom we nu ervoor kiezen/ voorsorteren op dat de

vraag naar Valys blijvend lager blijft.

Groet

van:CENEE0 ninvws n>Verzonden: maandag 14 september 2020 20:24

512s

EEN eminvws.n-;ICEBCEom nws «>;IEEEECN.5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>

51.28 2minvws.n!>;EXECS)BEXEOM@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: retour 209929 verlenging financiéle afspraken Valys i.v.m. coronavirus

Zag deze te laat ERE Bedoelt minister — langer meerkosten betalen?

Verzonden: maandag 14 september 2020 13:30

Aan:

cc:

Onderwerp: retour 209929 verlenging financiéle afspraken Valys i.v.m. coronavirus

Urgentie: Hoog

Hi J 5.1.2e

MVWS heeft je nota bekeken.

Hij vraagt: “is het niet verstandig om iets meer tijd/ ruimte te geven? Het is wel waarschijnlijk dat het straks weer ‘terugveert’
toch?

) minvws.nl>

@minvws.nl>

IEEE isschien is het handig om dit zo tijdens de Care8Jeugdstaf te bespreken?

Groet,

| 5.1.2e
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